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One Day to Go: Build4Asia 2025 Opens Tomorrow
倒數一天: Build4Asia 2025 明天開幕

 

The moment has arrived! Build4Asia 2025 opens door at AsiaWorld-Expo tomorrow,
showcasing an impressive array of products and services designed to transform the
construction industry. Not yet registered? Don't worry—there's still time! Take
advantage of your last opportunity for FREE registration before the event begins. We're
excited to welcome you tomorrow at Build4Asia 2025—where construction innovation
comes to life!

激動人心的時刻終於到來！ Build4Asia 2025 將於明天在亞洲國際博覽館隆重開幕，為
您呈現一系列精彩紛呈的產品與服務，引領建築行業創新變革。尚未註冊？ 機會依然在
握！請把握活動開始前的最後免費注冊機會，與行業精英共襄盛舉。我們熱切期待明天
在Build4Asia 2025與您相見，共同探索建築創新的無限可能！

 

 

Show Overview of Build4Asia 2025 精彩節目預告

 
 

IFMA Pavilion | IFMA展團
Build4Asia is proud to elevate its strategic alliance with the International Facility
Management Association (IFMA) – Hong Kong Chapter, reaffirming its role as the only
facility management platform in Hong Kong in 2025. The IFMA Pavilion will serve as a
key feature, encouraging the active involvement of FM professionals across the
building lifecycle to support effective maintenance and seamless operations.

Build4Asia很榮幸提升與國際設施管理協會（IFMA）- 香港分會的戰略聯盟，重申其作
為2025年香港唯一設施管理平台的角色。IFMA展區將成為重要特色，鼓勵設施管理專業
人士在建築生命週期中的積極參與，以支持有效維護和順暢運營。

 

Expand Your Expertise: Build4Asia's Quad of Professional Forums
拓展您的專業知識：Build4Asia四大專業論壇

Build4Asia Conference Build4Asia 會議:
Dive into revolutionary green building technologies that are reshaping our skylines and
slashing carbon footprints! 深入探索革命性綠色建築技術，這些技術正在重塑我們的城
市天際線並大幅減少碳足跡！
Asian Securitex Conference亞洲安防科技會議:
Unlock next-gen security solutions on 16 July and discover how to maximize your
security investments! 7月16日，解鎖新一代安全解決方案，了解如何最大化您的安全投
資回報！
Build4Asia Forum Build4Asia 論壇:
Witness engineering brilliance as industry titans reveal groundbreaking approaches
that bridge design and implementation! 親睹工程傑作，行業巨頭揭示突破性方法，完美
銜接設計與實施！
Architect's Forum 建築師論壇:
Be inspired by visionary architects showcasing breathtaking designs that blend
sustainability with stunning aesthetics! 從富有遠見的建築師展示的令人驚嘆的設計中汲
取靈感，這些設計將可持續性與絕美美學完美融合！

 
 

Register NOW to secure your spot at these insightful events!
立即登記，鎖定您在這些深度活動中的席位！

 

Click here to view the complete schedule of all events at the exhibition
點擊查看展會所有活動完整日程

 

Grab Your Last Chance to Register!
把握最後機會!

 
 

 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4583

visit@Build4Asia.com
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